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«Vy jste už čistí 
tím slovem, 

které jsem k vám 
mluvil.».

(Jan 15,3)

«Vy jste už čistí...».
O jakou čistotu se jedná?

Jde o takovou dispozici 

duše, jaká je nutná
k tomu, abychom mohli 

stát před Bohem, jde 
o nepřítomnost 
jakýchkoli překážek 
(jako je např. hřích), 
které jsou v rozporu 
v kontaktu s posvátným, 

v setkání s božským. 

Podle Ježíše existuje prostředek, 
jak být čistí a je jím jeho slovo. To 
slovo, které apoštolové slyšeli, 
které přijali, je očistilo. 

Ježíšovo slovo totiž není jako lidská 

slova. V něm je Ježíš přítomný tak jako 

je jiným způsobem přítomný v 

eucharistii. Skrze ně do nás vstupuje 

Ježíš. Když toto slovo přijímáme

a žijeme, narodí se v nás Kristus

a roste v našem srdci.

JEŽÍŠOVO SLOVO SE TAKÉ PŘIROVNÁVÁ 

K SEMENI, KTERÉ BYLO VLOŽENO DO 

NITRA VĚŘÍCÍHO ČLOVĚKA. KDYŽ
JEJEHO SLOVO PŘIJATÉ, VSTOUPÍ DO 

SRDCE KAŽDÉHO ČLOVĚKA A JAKO 

SEMÍNKO KLÍČÍ, ROSTE, PŘINÁŠÍ PLODY 

A PŘIPODOBŇUJE NÁS JEŽÍŠI.

JAKŽE,
JEŽÍŠ JE OPRAVDU 

PŘÍTOMNÝ V 
KAŽDÉM Z NÁS? 

ZKUŠENOST ZE SVĚTA
V určitou chvíli jsem si uvědomila, že 
nevnímám jednotu s Bohem tak jako 
dřív. 

Každý večer před spaním jsem se 
modlila, jak to dělávám vždycky, ale 
zdálo se mi, že odříkávám prázdná 
slova. 

Snažila jsem se tedy udělat další 
kroky, rozjímat nad krátkými úryvky 
z evangelia a snažit se lépe žít 
Ježíšova slova skrze lásku v každém 
okamžiku. 

Některé dny v týdnu je mše svatá také
v naší farnosti a tak se snažím jít, i když mě
někdo říká, že to přeháním s chozením na mši 
i ve všední den. Ale mně to pomáhá, abych 
dobře čelila novému dni.

Když to tak dělám, vnímám, že jednota 
s Bohem je pevnější, a nejen to: vrátilo se mi
nadšení a ochota milovat s větší 
odhodlaností.

(F. Argentina)


